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ACTA DEL CONSELL DE BARRI DE SANTS 

 

Data: 02 de novembre de 2023, 18.00 h 

 

Lloc: Auditori Centre Cívic Cotxeres de Sants, Pas de Fructuós Gelabert, 6. 

 

Presideixen el Consell: 

Sra. Raquel Gil,   Regidora del Districte de Sants-Montjuïc 

Sra. Àfrica Cardona,   Gerenta del Districte de Sants-Montjuïc  

Sra. Núria Pey,    Consellera Tècnica del Districte de Sants-Montjuïc 

  

Consellers/es: 

Sr. Jorge Trujillo,   GMD BeC 

Sr. Ancor Mesa,   GMD BeC 

Sr. Manuel Ferrando,   GMD PSC 

Sr. Josep Joaquim Pérez,  GMD ERC 

Sr. José Antonio Calleja,  GMD PP 

Sr. Miguel Martínez,   GMD VOX 

  

Persones i entitats assistents: 

AFA Barri de Sants 

AVV la Farga 

Centre social de sants 

Donar veu a la memòria  

Plataforma Jardí de l’Estació Magòria 

Sants 3 radio 

Secretariat d’entitats de sants 

Societat Esportiva Mercant Nou Magòria 

Taula d’esports SMB 

Veïns Millorant Sants 

   

Tècnics/es municipals: 

Sra. Elvira Aguirre,  Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del Districte de 

Sants-Montjuïc  

Sr. Aleix Climent,  Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del Districte de 

Sants-Montjuïc 

Sra. Núria Pérez,  Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del Districte de 

Sants-Montjuïc 

Sra. Ariadna Ros,  Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del Districte de 

Sants-Montjuïc 

Servei de Convivència 

  

Assistència: 41 persones (19 dones, 22 homes) 
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Ordre del dia:  

1. Benvinguda 

2. Informe de la regidora 

3. Explicació dels procediments d’elecció de la nova Comissió de Seguiment i 

vicepresidència del Consell de Barri 

4. Torn obert de paraules 

 

 

 

1. Benvinguda. 

 

Nuria Pey, Consellera del barri de Sants i Consellera Tècnica del Districte, obre la sessió i dona 

la benvinguda. Indica que a l’entrada de la sessió s’ha passat una enquesta per conèixer dades 

sociodemogràfiques de les persones que assisteixen als espais de participació del districte i 

demana que sigui complimentada per les persones assistents. 

 

 

2. Informe de la Regidora. 

 

Raquel Gil, regidora del districte de SantsMontjuïc, obre la seva intervenció fent referència a la 

memòria del sr. Josep Maria Domingo, Vicepresident del Consell de Barri, que ha traspassat 

recentment, destacant el seu tarannà dialogant. 

 

Recorda que l’Informe de la regidora és un balanç de les principals actuacions que s'han fet al 

barri de Sants. El Consell es convoca seguint el reglament de participació com a espai de 

construcció del barri. Com a govern donaran explicacions d’allò que es demani, però indica que 

seria convenient que esdevingués un espai de construcció del barri o tothom pugui sumar, per 

créixer plegats i buscar sinèrgies. 

 

Repassa alguns projectes treballats anteriorment: 

- Pacifiquem Sants antic. Serà un dels darrers projectes que s’inicien com a resultat dels 

pressupostos participatius, però a finals d’any es preveu l’inici de les obres. 

- Espanya Industrial. Previsió d’inici d’obres abans de finals d’any. Tot i que s’havia 

anunciat que s’iniciarien al setembre, el seu inici s’ha endarrerit per motius tècnics. 

- Plaça Estació de Sants. S’han iniciat les obres dels voltants de l’estació. Es preveu que 

hi haurà dos àmbits d’accés: un per a vianants i un altre per a vehicles. S’han iniciat els 

treballs a la part on ara estan els taxis que serà el lloc d’accés dels vehicles a motor. A 

l’estiu del 24 hauria d’estar acabat per tal que Adif pugui iniciar obres dins de l’estació. 

Fins ara les obres han començat i compleixen calendari, amb previsió de finalització 

durant el 2on semestre 2024. 

- Acord de la bilateral amb la Generalitat per la millorar de l’accessibilitat del metro a la 

Plaça de Sants. Es comença amb la L5 i l’intercanviador i posteriorment amb la L1. Es 

preveu la finalització de les obres a finals de l’any 2027. Assenyala que es tracta d’una 

obra complexa, però es compta amb compromís pressupostari. 

- Plaça de Can Climent. S’ha posat en marxa sense haver-se fet una inauguració per 

coincidència amb període electoral. Es preveu fer una festa de celebració de la seva 

posada en marxa que ha estat desenvolupada recollint diferents reivindicacions 

veïnals. 



 
Districte Sants-Montjuïc 
Direcció Serveis a les Persones i al Territori 
Creu Coberta, 104 
08014 Barcelona 
T. 93 2915282 

 

Acta del Consell de Barri de Sants, 02 de novembre de 2023 3 

- La Festa Major del barri ha tingut diferents carrers (12 carrers) i entitats participantscom 

a mostra de la vitalitat del barri.   

- S’ha posat en marxa el Pla Endreça, com a manera d’ordenar les actuacions de 

manteniment i neteja de l’espai públic i recuperar-lo per al veïnat. El treball del serveis 

municipals cal que es complementi amb una coresponsabilitat del veïnat i visitants de 

cura de l’espai públic. 

 

 

3. Explicació dels procediments d’elecció de la nova Comissió de Seguiment i 

vicepresidència del Consell de Barri 

 

Pren la paraula la Sra. Anna Serra, tècnica de Democràcia Activa al districte, qui recorda que 

com cada inici de mandat és necessari renovar els membres de la Comissió de Seguiment i la 

Vicepresidència del Consell de Barri i explica el procediment d’elecció i guia per la presentació 

de candidatures. 

 

Indica que el Consell de Barri és l’òrgan d’enfortiment comunitari i de participació política de la 

ciutadania en les qüestions que afecten el territori. Té per finalitat ser un canal de participació 

ciutadana en el desenvolupament de polítiques de proximitat i convivència i afavorir la cohesió 

social i la millora de la qualitat de vida. 

 

És un espai per debatre: 

 La identificació i priorització de les problemàtiques del barri. 

 La revisió de les polítiques públiques del barri. 

 Propostes d’intervenció al barri. 

 

Forma part del Consell de Barri: 

 Entitats i associacions, grups o plataformes, ciutadans i ciutadanes, veïns i veïnes. 

 Presidència: Regidora o en qui delegui (Conseller/a) 

 Conseller/a de cada grup municipal. 

 

Cada Consell de Barri ha de constituir una Comissió de Seguiment. Recorda les funcions de la 

Comissió de Seguiment, indicant que les seves sessions són públiques i obertes, però només 

tenen dret a vot les persones que en son membre. Les funcions són: 

 Elaborar l’ordre del dia del Consell de Barri. 

 Garantir la redacció, enviament i publicació de les actes. 

 Fer el seguiment dels temes plantejats al Consell de Barri així com dels principals 

projectes en marxa al barri. 

 Elevar l’acord del Consell de Barri per incloure un punt a l’ordre del dia del plenari de 

Districte. 

 Convocar sessions i taules de treball per treballar assumptes que s’han de sotmetre a 

l’aprovació del Consell de Barri. 

 

Presenta el procediment d’elecció: 

 Presentació del procés al Consell de Barri 

 Presentació de candidatures, fins a 3 dies abans del proper Consell de Barri a l’espai 

del Consell de Barri a decidim.barcelona 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/sants/f/5767/  

https://www.decidim.barcelona/assemblies/sants/f/5767/
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 Confirmació de candidatures, a la Comissió de Seguiment prèvia al primer Consell de 

Barri del 2024 (1er Tr 2024). 

 Votació de candidatures, 1er Tr 2024 al proper Consell de Barri 

 

Continua explicant el procediment d’elecció de la Vicepresidència, explicant les seves funcions, 

i recordant que la persona candidata ha de ser un ciutadà o una ciutadana de consens, amb 

una trajectòria reconeguda, vinculada a la vida social o associativa del barri, segons estableix 

l'article 63 Reglament de Participació Ciutadana de l’Ajuntament de Barcelona. Recorda que és 

el nexe entre l’Administració i el veïnat, modera el debat al Consell de Barri, i vetlla pel 

seguiment i el retorn dels acords i les interpel·lacions realitzades. 

 

Presenta el procediment d’elecció: 

 Presentació del procés al Consell de Barri 

 Presentació de candidatures, fins a 3 dies abans del proper Consell de Barri a l’espai 

del Consell de Barri a decidim.barcelona 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/sants/f/5768/  

 Confirmació de candidatures, Consell de barri 1er Tr 2024 

 Votació de candidatures, 1er Tr 2024 al proper Consell de Barri 

 

Explica com presentar una candidatura: 

 Entrar a la web del decidim.barcelona. S’ha d’estar registrat prèviament per poder 

entrar-hi. 

 Òrgans de participació: Fixar-se que la sessió ha estat iniciada correctament. 

 Anar al calaix del Dte. Sants-Montjuic. Barri de Sants. Cal escollir la pestanya per 

presentar-se com a candidata a vicepresidència o CdS. 

 

Assenyala que s’elaborarà un resum de la guia per adjuntar-la a les persones interessades. Si 

hi ha alguna persona que necessiti suport es pot adreçar al tècnic de barri per rebre suport. 

 

 

4. Torn obert de paraules. 

 

Nuria Pey indica que passaran la paraula a les persones que prèviament han fet arribar les 

seves preguntes a la taula. 

 

En primer lloc la regidora Raquel Gil fa referència a una pregunta que ha arribat prèviament 

respecte la possibilitat d’obertura al públic del Refugi 819. Indica que aquest refugi es troba en 

un espai privat i caldria fer un acord amb la propietat (l’Església) per tal de permetre-hi l’accés 

públic. Assenyala que s’incorporarà aquest punt al procés de reflexió per determinar els passos 

a seguir per la recuperació d’aquests espais a la memòria històrica del barri. 

 

S’obre el torn de paraules amb les següents intervencions (algunes registrades als fulls 

d’intervenció i d’altres espontànies): 

 

Intervenció Resposta 

Josep Compte, de Veïns Millorant Sants: Indica que hi 

ha carrers on s’han col·locat senyalitzacions que 

La regidora respon que la pregunta es trasllada 

als serveis municipals de Mobilitat per tal de 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/sants/f/5768/
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Intervenció Resposta 

indiquen que les bicicletes poden circular en contra al 

sentit de la circulació de la resta de vehicles. Assenyala 

que aquest fet provoca confusió entre les conductores i 

una potencial perillositat i possibilitat d’accidents. 

Pregunta qui seria el responsable en un hipotètic 

accident entre un vehicle a motor que circula en sentit 

de la via i una bicicleta que circula en sentit contrari, 

perquè està permès segons la senyalització. 

conèixer exactament la normativa i aclarir aquest 

aspecte. 

Neus Pérez, veïna del carrer Melcior de Palau. 

Denuncia que els carrer està infestat de defecacions i 

pixades de gossos sense solució des de fa molt de 

temps. També manifesta sensació d’inseguretat per la 

presència de patinets i vehicles de mobilitat personal 

(VMP), i que han de sortir de casa mirant a tot arreu per 

evitar ser atropellats. Considera que hi ha un elevat 

grau d’incivisme al barri que també afecta a la neteja 

(escombraries al terra, restes de botellots) i demana 

solucions. Considera que la policia de barri no se sap si 

actua i si poden posar denúncies. Es molt important 

actuar per millorar. Per molta neteja que es faci, si no hi 

ha comportament cívic no es millorarà. 

 

Assenyala que es preveu fer una revisió de la 

ordenança de civisme per actualitzar-la a 

situacions que en el moment que es van elaborar 

no existien, com per exemple els VMP. Afirma 

que per altra banda cal exigir la coresponsabilitat 

del veïnat en la gestió de l’espai públic i cal 

buscar fórmules per millorar al respecte. 

Coincideix amb la veïna que sovint el problema 

no és manca de servei de neteja, sinó que hi ha 

una minoria del veïnat que no es comporta de 

manera cívica i això té un impacte sobre la 

majoria. Manifesta que prenen nota per passar-

ho al servei de neteja perquè que estiguin al cas 

de la situació i reforcin la seva actuació. 

Mª Rita Vidal, veïna de Melcior de Palau. Referma 

l’exposició de la veïna anterior. Ella té gos, i exposa que 

hi ha unes persones sense sostre que accedeixen al 

pipi can (pl. Màlaga) i fan de tot allà i ho deixen fins i tot 

amb defecacions. Han parlat amb Mossos i els diuen 

que no poden fer res. També denuncia que hi ha 

usuàries de patinets que van a velocitats elevades i són 

molt perillosos, passant fins i tot per zones de vianants 

on tenen prohibit accedir-hi. 

Des de l’Ajuntament s’està activant una resposta 

integral perquè quan es tracta de persones sense 

sostre la seva situació és més complexa i cal una 

intervenció integral des dels diferents serveis. Per 

aquest motiu la intervenció és més lenta perquè 

cal tenir en compte molts factors per tal de 

redreçar la situació de manera efectiva. 

 

Mª Dolores Guillén, veïna del Passeig de Sant Antoni.  

Viu en una planta baixa i davant de casa hi ha un espai 

amb 20 taules on es concentren persones amb crits 

continuats que no li permeten treballar ni descansar. 

Sol·licita una reunió amb la regidora per tractar el tema i 

cercar una solució entre totes. Lliura unes imatges a la 

taula que il·lustren la situació que pateix. També 

demana cercar una solució a la qüestió dels vetlladors. 

La regidora agraeix la intervenció i indica que 

pren nota i que posarà el cas en coneixement 

dels serveis tècnics per recollir informació al 

respecte abans de mantenir una reunió per mirar 

de quina manera es pot cercar solució a la 

situació. 

 

Daniel Sererols, de l’AVV Plaça Farga. Exposa que fa 

uns 14-15 anys van tenir un problema al barri amb un 

helicòpter turístic que travessava el barri i es va posar 

solució des de l’Ajuntament. Explica que actualment es 

torna a produir aquest fet, sobretot els caps de 

setmana, amb un helicòpter que fa una ruta amb elevat 

S’informaran sobre l’existència d’una nova línia 

comercial d’helicòpters i demanaran informació al 

respecte. També recuperaran informació sobre 

com es va actuar durant l’episodi de fa quinze 

anys, per cercar solucions. 

 



 
Districte Sants-Montjuïc 
Direcció Serveis a les Persones i al Territori 
Creu Coberta, 104 
08014 Barcelona 
T. 93 2915282 

 

Acta del Consell de Barri de Sants, 02 de novembre de 2023 6 

Intervenció Resposta 

soroll i contaminació. Les activitats del barri estan 

afectades per aquest fet. Indica que segueix una 

mateixa pauta. Demana que es faci alguna cosa al 

respecte. 

Respecte a la problemàtica de la brutícia dels gossos 

manifesta que al seu parer cal sancionar a les persones 

que no compleixen amb les ordenances en relació a la 

tinència de gossos, perquè el servei de neteja és molt 

bo. 

Pel que fa a les sancions manifesta que aquest 

estiu es van apujar les sancions a conductes 

incíviques més recurrents, entre les quals 

s’inclouen les relacionades amb tinència de 

gossos, i s’està treballant per trobar la manera de 

fer-les més efectives. Confirma que la GUB té 

instruccions de posar multes si es produeix 

manca d’observança de les ordenances i s’està 

fent. 

 

Jordi Vives, veí: Sol·licita un canvi de direcció del carrer 

Súria per tal que el barri tingui una altra sortida. 

Assenyala que es tracta d’una reivindicació de fa molt 

de temps, aclarint que l’actuació no afectaria al carrer 

Constitució ni a L’Hospitalet. 

 

La regidora respon que des dels serveis 

municipals de Mobilitat s’està estudiant una 

proposta per fer una actuació integral per millorar 

la mobilitat de tota la zona perquè es té 

constància que es tracta d’un punt conflictiu. 

Indica que es pren nota per veure si es pot 

realitzar la demanda, però aclareix que caldrà 

tenir en compte la globalitat de l’àmbit. 

Ramón Mora, veí, demana informació sobre l’estat de la 

reforma prevista al carrer Tenor Masssini. 

La regidora respon que amb el canvi de mandat 

en primer lloc ha estat necessari fer plans 

d’inversió nous i analitzar les actuacions previstes 

per tal de prioritzar-les, i que un cop feta aquesta 

tasca s’ha proposat com a prioritària l’actuació 

per la millora d’aquest i altres carrers del districte. 

En aquest moment l’actuació es troba en 

tramitació administrativa i cal incorporar-la al 

pressupost del districte. 

Jordi Moreno del Centre Social de Sants. Demana 

aclarir si les obres del metro Plaça de Sants que es 

preveu finalitzar al 2027, engloben la línia 5 i la 1.  

La Generalitat els diu que les obres s’inicien per 

la L5 i que s’executaran entre el 2024 i el 2027, 

tot continuant amb les altres. En el període fins el 

2027 es preveu finalitzar la línia 5 i mentrestant 

es farà la tramitació per dur a terme les obres de 

la L1 un cop finalitzades les primeres. Des de  

l’Ajuntament es farà seguiment perquè hi hagi 

continuïtat 

Montse Navarro, de Veïns Millorant Sants. Assenyala 

que hi ha una mena de mantra en algunes qüestions: 

civisme, neteja, inseguretat... Considera que si 

s’arreglés l’incivisme es milloraria la resta en cascada. 

Reivindica incidir en l’educació de les persones per 

millorar la ciutat. Demana disposar d’una anàlisi del cost 

de les neteges extres que es duen a terme (botellots, 

animals...) Pregunta si aquestes despeses les hem de 

pagar entre tots o només les persones que embruten. 

Recorda que mitjançant analítiques les femtes dels 

Saben de la preocupació i prenen nota. S’està 

analitzant l’estudi del cens. Tots els temps es fan 

llargs però cal que l’Administració sigui garantista 

i complir amb la normativa. 

 

Apunta la possibilitat d’estudiar el canvi de  sentit 

del carrer Finlàndia i analitzar si és viable. 

 

Pel que fa al civisme està d’acord amb allò 

exposat.  Assenyala que és molt difícil desglossar 
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Intervenció Resposta 

gossos poden ser identificades i fer pagar la neteja als 

propietaris. Cal implicar els propietaris i cal cercar eines 

per recollir femtes i orins a costa dels propietaris. 

Demana posar-se a treballar per cercar solucions. A tot 

arreu es demana millorar el civisme i creu que s’han de 

posar les piles. 

 

S’interessa per conèixer com està la situació del 

planejament del calaix sud, com avancen les 

expropiacions i com es farà el projecte, perquè implica 

molt al veïnat del quadrant Jocs Florals, Burgos i Riera 

de Tena. Demana previsió en les actuacions 

urbanístiques per evitar situacions no volgudes. 

 

Indica que, al veïnat del carrer Jocs Florals, quan s’hi 

accedeix en vehicle a motor des de l’Hospitalet en 

diumenge, cal travessar la carretera de Sants plena de 

gent, patinets i bicicletes tot i tenir el semàfor en verd. 

Per evitar potencials accidents, demana estudiar la 

possibilitat de canviar el sentit del carrer Finlàndia.  

 

Al carrer Burgos es va fer un estudi que va costar 

10.000 euros sobre les persones afectades per aquest 

planejament. Volen dinamisme i saber com està la 

situació. 

 

Finalitza indicant que els assistents al Consell estan per 

col·laborar. 

les partides per saber quin cost suposen les 

actuacions extraordinàries. Està clar que per 

treballar aquests temes es necessari construir la 

convivència plegats. Anuncia que l’elaboració de 

de la nova ordenança de civisme es preveu fer-la 

de manera participada per fer-la entre tots. 

Cristina Ibanez, en representació de la Plataforma Jardí 

de l’Estació Magòria. Pregunten en quin estat es troba 

el tema urbanístic, en referència al Connecta 4. Volen 

saber si es conservarà la zona de jardí actual, propera a 

Moianès. 

Pel que fa al civisme pensa que s’haurien de fer 

campanyes informatives perquè la qüestió dels gossos 

és un problema. 

 

 

Pel que fa a La Magòria, divendres passat el Ple 

municipal va aprovar el planejament definitiu, 

conservant el projecte que va guanyar el concurs 

d’idees i incorporant la majoria de les 

aportacions, especialment les realitzades per la 

Taula d’Esports. Aquest és el pas previ per fer 

l’encàrrec a Bimsa del projecte de zona. El que 

s’ha aprovat és el mapa que indica on va cada 

cosa (equipaments, zona verda,...) i els volums 

previstos per a cada una de les edificacions. 

Ofereix l’accés a la documentació, que és 

pública. 

En la propera reunió bilateral de coordinació 

entre administracions es preveu avançar en el 

projecte. La part de zona verda està 

condicionada a tot això. Urbanísticament es 

preveu una zona verda i caldrà parlar sobre com 

s’executarà. En el plànol no es detalla el projecte 
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Intervenció Resposta 

en concret, tot i que tindran oportunitat de parlar-

ho. 

Sr. Lluís Argimón, veí de Galileu 102, vol conèixer què 

es vol fer al Palau Balanyà i si es consultarà al veïnat. 

També comenta que ara que el trànsit ha estat desviat 

per la part del Parc de l’Espanya Industrial, s’ha 

d’arreglar l’accés del pàrquing per evitar problemes de 

trànsit. 

És un edifici privat i de moment la propietat no ha 

comunicat que tingui cap planificació ni actuació 

prevista. Tampoc no hi ha cap previsió de fer cap 

actuació de compra per part de l’Ajuntament. Si la 

propietat vol fer alguna cosa cal que ho notifiqui 

prèviament a l’Ajuntament i ha de ajustar-se a la 

normativa. Si el que es demana està emparat per 

la llei i la normativa, l’Ajuntament no pot negar 

una activitat. A hores d’ara no hi ha cap previsió. 

 

Imagina que s’ha tingut en compte la sortida del 

pàrquing. Es preguntarà per saber què hi ha 

previst al respecte. 

Joan Sanromà, de Donar Veu a la Memòria. Pregunta 

sobre la mobilitat a l’entorn del mercat de Sants. Hi ha 

senyals de prohibit el pas i prohibida la circulació al 

carrer Sant Medir o a Riera de Tena, que són 

decoratives perquè no es compleixen. Hi ha 

conductors/es que hi accedeixen en dies laborables 

quan està prohibit circular o el pas. Demana que es faci 

un estudi per veure si aquestes senyals no estan ben 

posades. 

 

També pregunta què hi ha previst de fer al carrer Papin i 

si hi ha calendari. Assenyala que els diners hi són, vuit 

milions que procedeixen d’un canvi d’ús d’unes torres a 

la pl. Països Catalans. 

Mobilitat mercat de Sants: faran consulta per 

respondre. Si hi ha incompliment es veurà quines 

opcions hi ha. 

 

No està prevista cap intervenció al carrer Papin, 

ara mateix no està previst en el Pla d’inversions 

municipals (PIM) de manera que difícilment es 

podrà incorporar. No està prioritzat, no perquè no 

sigui necessari, ni interessant, sinó perquè els 

recursos són limitats i cal prioritzar actuacions. 

S’ha prioritzat Magòria, Tres Xemeneies i altres 

coses endarrerides havien d’entrar. Es preveu 

que allò que no estigui previst en el PIM, es vagi 

treballant amb Urbanisme per tal que facin un 

procés de maduració de manera que quan hi hagi 

possibilitat d’execució es puguin incorporar al 

pressupost ràpidament. S’està treballant amb la 

nova gerenta un llistat de tots els projectes 

reivindicats per poder fer un calendari que vagi 

més enllà del curt termini, i poder fer front a les 

demandes i necessitats veïnals. 

Enric, veí, pregunta per un edifici públic del qual se’n fa 

un ús privatiu(Can Vies). Vol conèixer quina influència 

té aquest edifici en les obres del calaix. Són molts el 

veïns que des de Jocs Florals pujant cap a dalt que 

volen accedir al mercat. Se’ls va dir que aquell edifici o 

bé es remodelaria o bé hi hauria una escala que 

permetria el pas i que s’acabaria la 3a fase del calaix, i 

fins ara no s’ha acabat, a més que la convivència és 

molt complicada. 

Can Vies està vinculat al procés de la pastilla de 

l’entorn i caldrà treballar perquè estigui el màxim 

consensuada. Can Vies no està endarrerint res. 

Hi ha altres peces del planejament fet que s’han 

de revisar, inclòs Can Vies. La idea és donar  una 

resposta global a tot l’espai de manera que si 

s’han de fer intervencions serà amb un projecte a 

executar. 
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També demana que s’expliqui una notícia apareguda en  

premsa en el sentit que l’Ajuntament ha aprovat un 

protocol per agilitzar la desocupació dels locals 

municipals ocupats. 

 

Per últim es fa ressò d’una altra persona assistent, 

demanant perquè els gossos no estan obligats a portar 

morrió. 

Pel que fa al protocol per agilitzar la desocupació 

a espais municipals, assenyala que aquest el que 

fa és recordar coses que la normativa ja exposa i 

allò que es fa amb un ordre de prioritats. 

L’Ajuntament té un patrimoni molt gran i intenta 

actuar amb la màxima celeritat en funció de la 

necessitat i de l’actuació prevista a fer a 

posteriori. Quan l’ocupació és impediment d’una 

actuació urbanística o altra, es van executant les 

desocupacions. També es prioritza les 

intervencions on hi ha risc a la seguretat de les 

persones molt greu. En aquest sentit s’han fet 

unes recuperacions d’urgència recentment. 

Jordi Jara, veí, agraeix a la regidora el recordatori en 

memòria del Sr. Domingo. Comenta que a la 

presentació sobre què és un Consell de Barri, no li ha 

quedat clar si el que estan fent és una Audiència 

Pública o  un Consell de Barri. Considera que són dos 

espais participatius diferents. Tot i respectar els neguits 

i preguntes de les persones que han intervingut, creu 

que el Consell de Barri hauria de tenir una dinàmica 

diferent del que és una Audiència Pública i que caldria 

explicar-ho a la presentació. 

 

Aprofita per fer un aclariment al comentari de Joan 

Sanromà en relació a la senyalització dels carrers 

Antoni Campmany i Sant Medir. Quan es va fer 

l’arranjament de plataforma única es va demanar que 

allà es pogués girar, però tècnicament es va dir que per 

les mides no era possible. El senyal de prohibir 

circulació ja se sabia que no seria realista i això és el 

que passa.  Es va dir que per amplada no permetia el 

gir en doble circulació, però igualment s’utilitza. 

Comenta que al principi ha dit que la voluntat és 

donar resposta a les preguntes que es plantegin 

perquè considera que és la seva obligació. 

Està d’acord amb que l’espai de participació ha 

de ser més propositiu, que ha de tenir una 

dinàmica de pensar plegades coses per millorar 

el barri. Hi ha altres espais on fer arribar 

preguntes i que sempre que les hi facin arribar 

les contestaran, però és veritat que si es dedica 

temps a donar resposta a la queixa no es té 

temps per fer aquest treball conjunt. Aquest ha 

estat el primer Consell de Barri del nou mandat i 

ha estat especial perquè hi havia molta gent amb 

diferents qüestions acumulades i només un punt 

de l’ordre del dia i donava temps per fer i 

respondre preguntes. Coincideix en que si entre 

totes poden donar-li la vitalitat d’espai de 

participació els pot ajudar a treballar propostes 

per cercar solucions a allò que els preocupa en 

relació a les necessitats i demandes respecte al 

lloc on es viu. 

Veïna, comenta que des de pl. Espanya a pl. Cerdà 

s’han incorporat carrils bicicleta als laterals eliminant 

aparcament. Pregunta on han de deixar els cotxes els 

veïns ara. També comenta que els usuaris de bicicleta 

encara utilitzen el carril antic que va per sobre la vorera. 

El carril bici de Gran Via s’ha posat en circulació 

sobre la calçada perquè millora la seguretat. Hi 

ha pendent de fer actuacions de senyalètica i de 

separació respecte de la carretera. Quan estigui 

acabat es despintarà l’anterior, tot i que 

mentrestant es poden donar situacions com les 

que s’han explicat per la inèrcia anterior d’ús. 

 

Pel que fa a la pèrdua d’aparcaments, assenyala 

que no sempre que s’actua sobre espais comuns 

per implementar actuacions i desapareix 
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aparcament hi ha garantia de disposar d’un espai 

alternatiu. S’ha prioritzat la mobilitat en bicicleta, 

que és compatible amb el vehicle a motor, 

intentant cercar equilibris tot i que no sempre 

tothom hi està d’acord. La tasca es trobar 

l’equilibri entre les visions i voluntats de tothom. 

   

Nuria Pey recorda a les persones que han fet les darreres intervencions que el procediment del 

Consell de Barri demana que omplin fulls d’intervenció prèviament, o fins i tot durant la sessió si 

volen fer intervencions. 

 

Raquel Gil agraeix a tots i totes el temps dedicat a fer propostes i preguntes i la dedicació i 

compromís  que tenen cap al barri i conclou la sessió.   

 

 

 

 

 

 

Raquel Gil Eiroá 

Regidora del Districte de Sants-Montjuïc 

 

 


